

Application For Ordinary Membership of The Islamic Union of Hong Kong

香港伊斯蘭聯會普通會員申請表

I wish to become an Ordinary Member of The and in the event of The Islamic Union of Hong Reagree to abide by the Memorandum and Articles of Union. I confirm that I am a Muslim by because in (Place of conversion) [Please provide documentary evidence].	Photo	
本人希望成為伊斯蘭聯會會員,如被接納穆斯林/本人於		
Name in Block Letter 申請人姓名(正柞		
Chinese Name 中文名:		
Muslim Name 穆斯林名字:		
Date of Birth 出生日期:		
Length of Residence in Hong Kong 居港年期:		
Identity Card No. / Passport No:		
香港身份証/護照號碼	職業	
Business Address 公司地址:		
Marital Status 婚姻狀況:		
(Please indicate whether the marriage was conducted	ed and registered in Hong Kong.	If the marriage ceremony
was conducted by an Imam, please provide detail	ils – for example: name of Imam	, place where ceremony
conducted, date) 若已婚者, 請列明所釐行的		式, 請列明教長姓名
及清真寺位置和名稱 (請出示有效証明文件	·)	
Residential Address 住宅地址:		
 Home Tel 住宅電話:	Mobile No 手提電話:	
Email Address 電郵:		
[1] Please state reason(s) why you wish to be an	Ordinary Member 請列出原因為	何你想成為會員:

	[2]	•		
**		過往曾做的公益活動:		
	I confirm that the information provided in this form is within my knowledge and true. 本人確實上述所提供之資料屬實及無誤。			
Signature: 申請人簽署 This section is to be completed by a voting m a Muslim and who knows you personally: Name of Referee: 諮詢人姓名		:	Date:	
			日期	
		and who knows you personally: Referee:		
Cor	nment	ts 評語:		
Sig	nature	簽署:	Date 日期:	
Note):			
(1)	Pleas	Please note that application will only be considered on proper production of documentary evidence.		
(2)	Membership is open to Muslims ordinarily resident in Hong Kong. Any Muslim of 18 years of age or over shall be eligible t			
	become an Ordinary Member of the Union upon satisfying the provisions of Article 4 of the Memorandum and Articles of			
	Asso	ciation of the Islamic of the Islamic Uni	on of Hong Kong.	
(3)	This form should be duly completed and returned in person or by post to the General Office,7th Fl., Islamic Union of Hong Kong			
	40 O	i Kwan Road, Wanchai, Hong Kong. F	For Enquiries, please call +852 34699210	

注意:

Council.

- (1) 所有申請人被接受申請時,要視乎申請人所提供之有效文件証明為考慮因素。
- (2) 香港伊斯蘭聯會接受居於香港的穆斯林為會員,任何穆斯林年齡在十八歲或以上,符合香港伊斯蘭聯會章 程第四條的規定,都可成為本會普通會員。

(4) The Chairman of the Membership Committee may request an interview with the applicant before submitting the application to

- (3) 此表格於填妥後須由申請人親臨本會辦公室遞交或郵寄至香港灣仔愛群道 40 號 7 樓。電話:852 34699210
- (4) 申請表提交幹事會前,會員委員會主席可能要求與申請人面談。

Please fold the application from in half, write down the submission date and drop it into the Membership Application Form Collection Box or mail it to 40 Oi Kwan Road, Wanchai (Attn: Membership Committee Chairman). Thank you!

請將申請表對摺,寫上遞交日期然後投放入會員申請表收集箱內或郵寄至香港灣仔愛群道40 號(會員委員會主席收)。謝謝!

EOD OFFICE HOF ONLY

FOR OFFICE USE ONLY:	
Submission Date 遞交日期: Membership Approved / Disapproved	
Membership No:	Membership Card Issued On
Upgrade On:	
Voting Members No:	Membership Card Issued On